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Składający : Radna Aleksandra Mrozek 
 
Dotyczy: Projektu uchwały budżetowej Województwa lubuskiego na 2024 r. 
 
 
Szanowny Panie Marszałku, 
 
Uchwała budżetowa to jedna z najważniejszych uchwał jaką radni podejmują w 
danym roku. Radni też maja prawo a wręcz obowiązek składania wniosków do 
projektu budżetu, ale powinni też mieć możliwość uzyskania odpowiedzi dotyczącej 
ich propozycji budżetowych. Tak się, niestety, nie stało. W związku z powyższym 
bardzo proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Dlaczego Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku o podwyższenie 
składki na Lubuską Regionalną Organizację Turystyczną „ LOTUR”? 

2. Co przesądziło o odstąpieniu od realizacji Programu „ Lubuska Baza 
Turystyczna”? 

3. Na szeroko rozumiane zadania z zakresu upowszechniania turystyki  
zabezpieczono kwotę 100 000zł. – jakie oczekiwania ma Zarząd  w kontekście 
realizacji zadania związanego z upowszechnianiem turystyki z takim 
ograniczeniem finansowym? 

4. Od lat na dofinansowanie zadań zleconych do realizacji organizacjom 
pozarządowym związanych z upowszechnianiem turystyki i krajoznawstwa w 
Województwie Lubuskim przeznacza się kwotę 100 000zł.- ile organizacji 
składa wnioski o dofinansowanie i na jaką kwotę? 

5. Kwota 30 000 zł. zaplanowana została na utrzymanie i konserwację 
turystycznych znaków drogowych, powstałych w ramach projektu pn.”Lubuskie 
aktywne i turystyczne” oraz „witaczy” – proszę o preliminarz  wydatkowania tej 
kwoty, ile chcecie Państwo utrzymać i zakonserwować znaków turystycznych i 
„witaczy” w ramach tej kwoty? Konkretnie, które znaki i które witacze i w 
którym miejscu będą konserwowane? 

6. Czy  kwota 331 000 zł. zabezpieczona w projekcie uchwały budżetowej 
Województwa Lubuskiego na 2024 r stanowiąca niespełna 10% 
ubiegłorocznego budżetu Województwa jest odpowiedzią na pytanie o miejsce 
lubuskiej turystyki w strukturze gospodarczej regionu i perspektywach jej  
rozwoju ? 

 
 
 
 
                                                                                             Z poważaniem  
                                                                                             Radna Aleksandra Mrozek 


